
PROTOKOt Nr XXX/2017 

Obrad XXX Sesji Rady Gminy Koturl 

odbytej w dniu 30 stycznia 20l7r 


Sesja odbyla si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ly si~ 0 godz. 14°°, a zakorlczyly si~ 0 godz. 1530. 

Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczylo - 15 radnych tj. 100% ustawowego skladu rady /Iista obecnosci w zalqczeniu 

do protokolu/. 

Porzqdek posiedzenia : 

1. 	 Otwarcie Obrad XXX Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 Informacja W6jta z dzialalnosci mi~dzy sesjami. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koturl na lata 

2017-2026. 

5. 	 Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2017 rok. 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie wprowadzenia zasad udzielania i przekazywania z budzetu 

Gminy Koturl dla Zakladu Gospodarki Komunalnej w Kotuniu srodk6w finansowych 

wynikajqcych z rozliczenia podatku od towar6w i ustug. 

7. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie projektu dostosowania sieci szk6t podstawowych i gimnazjow do 

nowego ustroju szkolnego. 

8. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie sprzedazy prawa wtasnosci nieruchomosci stanowiqcej mienie 

komunalne Gminy Koturl. 

9. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 


i Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych oraz Narkomanii na 2017 rok. 


10. 	Podj~cie uchwaty w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziatow 


przedszkolnych przy szkolach podstawowych prowadzonych przez Gmin~ Koturl. 


11. Informacja Przewodniczqcego Rady. 

12. Dyskusja, sprawy rozne . 

13. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

14. Zamkni~cie Obrad XXX Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Gminy Teresa Brusniak otworzyta Obrady XXX Sesji Rady Gminy Koturl. 


Stwierdzita quorum. Przywitala przybytych na sesj~: radnego powiatowego Jana Kucia, Wojta 


Grzegorza Gorala, Skarbnika Gminy Agnieszk~ Chodowskq, Sekretarza Gminy Joann~ J~drzejewskq, 


Kierownika ZGK w Kotuniu Bogdana Kucia, Kierownika GOPS w Kotuniu Grazyn~ Rybak, sottysow 


i radnych. 


Ad pkt. 2. 


Przewodniczqca Rady zgtosita wniosek 0 wtqczenie do porzqdku obrad jeszcze jednego projektu 


uchwaty w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddzialow przedszkolnych przy szkotach 


podstawowych prowadzonych przez Gmin~ Koturl. 


Innych wnioskow nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod glosowanie zgtoszony przez siebie wniosek. 


Zostal on przyj~ty jednogtosnie (za-15) w gtosowaniu jawnym. 




Nast~pnie Przewodniczqca Rady poinformowata, ze projekt uchwaty zostanie omawiony w punkcie 


10 porzqdku obrad. Dotychczasowe punkty 10, 11, 12, 13, zostanq omawione odpowiednio jako 


punkty 11, 12, 13 i 14 porzqdku obrad. 


Ad pkt. 3 


Wajt poinformowat 0 swoich dziataniach w okresie mi~dzysesyjnym: 


1. 	 Wydat 5436 decyzji administracyjnych, 6 postanowien i 7 zarzqdzen. 

2. 	 Ztozylismy wniosek w z zakresu dziatan transgranicznych wtqczajqc w niego inwestycje 

planowane w miescie DUBNO na Ukrainie. Nasi sqsiedzi z Ukrainy chcq w jego ramach 

wyremontowac kolejne obiekty sktadajqce si~ na kompleks zamku w Dubnie tj, Patac 

Ostrowskich, Parafia Zeliszew Podkoscielny na uporzqdkowanie terenu wokat kosciota, 

a Gmina Kotun na dokonczenie swietlicy w Mingosach i modernizacj~ swietlicy w Zdzarze . 

cqczna wartosc projektu to 2.500.000 euro. W tym wniosku Gmina Kotun jest liderem. 

3. 	 Podpisano umow~ na wykonanie dokumentacji modernizacji Zespotu Oswiatowego 


w Kotuniu na potrzeby nowych pomieszczen dla przedszkola. 


4. 	 Ztozylismy dwa wnioski na przebudow~ drag w Zeliszewie Duzym i Gr~zowie . 
5. 	 Zostat ztozony wniosek na przebudow~ oswietlenia ulicznego w Zeliszewie Podkoscielnym 

oraz przebudow~ drogi w otoczeniu kosciota. 

6. 	 Podpisano pismo w sprawie zapewnienia dofinansowania zakupu nowego samochodu 

pozarniczego dla OSP w Zeliszewie Duzym . 

7. 	 Ztozono wniosek 0 modernizacj~ oswietlenia ulicznego w Kotuniu do Wojewadzkiego 

Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej. Jest to pozyczka catkowicie umarzalna, 

jesli umorzona kwota zostanie przeznaczona na inwestycje z zakresu ochrony srodowiska . 

8. 	 W niedziel~ 15 stycznia odbyt si~ juz V konkurs kol~d i pastoratek. W tym roku zorganizowany 

zostat w Parafii w Oleksinie. 

9. 	 W sobot~ 21 stycznia w Publicznych Gimnazjum w Kotuniu odbyty si~ mecze wojewadzkiego 

halowego pucharu pitki noznej. Wystqpito 8 druzyn z terenu wojewadztwa. 

Uwag ani pytan do sprawozdania Wajta nie zgtoszono. 

Ad pkt. 4 

Wajt Grzegorz Goral stwierdzit, ze zmieniajqc zapisy w budzecie gminy, bardzo cz~sto tqczy si~ to 

takze ze zmiana zapisaw w WPF-ie. Tak jest i w chwili obecnej, bo wprowadzamy zapis dotyczqcy 

zakupu nowego samochodu pozarniczego dla OSP Zeliszew Duzy. Znajduje si~ takze nowy zapis 

dotyczqcy modernizacji swietlicy w Broszkowie. W przypadku tej drugiej inwestycji, jest to juz bodaj 

4 praba zdobycia srodkaw zewn~trznych na ten cel. Nast~pnie poprosit 0 pytania w sprawie projektu 

uchwaty. 

Radna Hanna Pieczara stwierdzita, ze po raz kolejny zabiera si~ pieniqdze z modernizacji 

budynku po SP Koszewnica do cel6w przedszkola . Gdy rozmawialismy podczas omawiania 

projektu budzetu chciatam, aby w nim umiescic remont drogi w Oleksinie. Wtedy Pan Wajt 

powiedziat, ze nie ma takiej mozliwosci. Teraz wprowadza si~ nowe inwestycje i nagle 

znajdujq si~ srodki w budzecie na ich realizacj~, a wszystko to poprzez kolejne zdj~cie 

srodkaw z Koszewnicy. 

- Wajt wyjasnit, ze budzet jest jednym ciatem i jednym dokumentem, w nim podejmujemy 

decyzj~ 0 catosci. Nie dzielimy budzetu na okr~gi wyborcze ani na 32 cz~sci, bo tyle jest 

sotectw. W poprzednim roku dofinansowalismy przebudow~ mostu w Koszewnicy i zaden 

z radnych nie protestowat wtedy, ze zabiera si~ srodki z innego dziatu na t q wtasnie 

inwestycj~. Wszyscy wiedzieli, ze tak trzeba zrobic. 

Radny Marek Chojecki zapytat, 0 jakq drog~ w Oleksinie chodzi. 



W6jt wyjasnit, ze chodzi 0 drog~ na tzw. " Grz~dach". 

Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXX.202.2017 w sprawie zmiany 


Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2017-2016. 


Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtos6w (za-14, wstrzymat si~-l) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 


W6jt wyjasnit, ze, ponownie dostosowujemy kwoty dochod6w i wydatk6w, kt6re wiqzq si~ 


z realizacjq nowych zadan, dookreslajqc ich do posiadanych obecnie kosztorys6w. Pozniej po 


przetargach na pewno ponownie b~dq zmiany i to ma nadziej~, ze na lepsze. Ta inwestycja, 0 kt6rq 


walczy tak Pani radna Pieczara, moze okazac si~ do zrealizowania i 0 tym takle byta mowa na 


spotkaniach i rozmowach w sprawie budzetu. Chcemy takle dokupic nowe urzqdzenia do naszego 


ciqgnika w postaci r~baka, przyczepy i wysi~gnika do obcinania gat~zi na wysokosci. Zepsut si~ takle 


kociot w naszym obiekcie po SP w Cisiu-Zagrudziu, trzeba zakupic nowy, planujemy wydac 200.000 zt 


na zakup nowego sredniego samochodu pozarniczego dla asp Zeliszew Duzy. Zakup tego sprz~tu 


zostat wynegocjowany na forum zarzqdu gminnego asp. 

Radna Barbara Plichta stwierdzita, ze wprowadzamy zmiany w budzecie a nie byty one 

omawiane na Komisji Budzetu i Finans6w. Nie jest przeciwna tej inwestycji, ale nie posiada 

ona akceptacji komisji. 

Prezes asp Zeliszew Duzy Bogdan Dymowski stwierdzit, ze ich jednostka ma samoch6d 

pozarniczy, ale jest juz w takim stanie, ze nie optaca si~ go juz remontowac. Nast~pnie 

odczytat opini~ Zarzqdu Wojew6dzkiego asp Mazowsze. Nasza Jednostka w nast~pnym roku 

b~dzie obchodzita 110 rocznic~ powstania . Jestesmy jednq z najstarszych jednostek asp 
w powiecie siedleckim. Bardzo duzo wysitku wktadamy, aby wyjechac do kazdego wezwania. 

Swoim dziataniem obejmujemy nie tylko Gmin~ Koturl, ale tez i sqsiednie miejscowosci 

innych gmin. Bardzo prosimy 0 podj~cie uchwaty, w kt6rej zabezpieczone b~dq srodki na 

zakup samochodu pozarniczego dla naszej jednostki. Jest to wktad wtasny gminy, samoch6d 

kosztuje znacznie wi~cej. Reszta srodk6w b~dzie pochodzita z innych zr6det. 

Wiceprzewodniczqcy Artur Skwierczynski zapytat, co ze starym samochodem, kt6rego 

obecnie uzywa asp. 
Prezes Bogdan Dmowski stwierdzit, ze samoch6d ten nalezy do gminy i to Pan W6jt 

zadecyduje, co si~ z nim dalej stanie. 

Przewodniczqca Rady potwierdzita koniecznosc zakupu nowego samochodu pozarniczego dla 

asp Zeliszew Duzy. Poprosita radnych 0 podj~cie uchwaty w tej sprawie. 

Radna Ewa Chmielewska takze wyrazita prosb~ do radnych, aby zagtosowali pozytywnie nad 

projektem uchwaty i umozliwili strazakom z Zeliszewa Duzego zakup nowego sprz~tu, kt6ry 

b<;dzie uzywany przeciez do niesienia pomocy potrzebujqcym. 

Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXX.203.2017 w sprawie zmian 


w budzecie gminy na 2017 rok. 


Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtos6w (za-l13, wstrzymato si~-2) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 


W6jt Grzegorz G6ral poprosit Paniq Skarbnik 0 informacj~ 0 kolejnym projekcie uchwaty. Skarbnik 


Gminy Agnieszka Chodowska wyjasnita, ze projekt jest poktosiem centralizacji VAT-u w jednostkach 




samorz'ldowych. Od stycznia zgodnie z decyzj'l Ministerstwa Finansaw gminy prowadz'l jeden 

rejestr faktur VAT. Trzeba wi~c przyj'lc zasady rozliczania si~ z niego z naszym zaktadem 

budzetowym. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodnicz'lca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXX.204.2017 w sprawie 

wprowadzenia zasad udzielania i przekazywania z budzetu Gminy Kotun dla Zaktadu Gospodarki 

Komunalnej w Kotuniu srodkaw Finansowych wynikaj'lcych z rozliczenia podatku od towaraw i ustug. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 7 

Wajt wyjasnit, ze prosi 0 dokonanie w projekcie uchwaty autopoprawki i wykreslenie 

dotychczasowego paragrafu 3. Now'l, poprawion'l tresc uchwaty dostaliscie Panstwo Radni dzisiaj 

przed sesj'l . Nowe ustawy oswiatowe wprowadzity koniecznosc likwidacji dotychczasowych 

gimnazjaw i przeksztakenie dotychczasowych szkat podstawowych w osmioletnie szkoty 

podstawowe. Przedstawiony projekt uchwaty zawiera projekt uchwaty w sprawie uktadu systemu 

oswiatowego w naszej gminie. Jesli chodzi 0 Zespoty Szkat w Bojmiu i Zeliszewie Podkoscielnym, to 

tam w naturalny sposab gimnazjum b~dzie wt'lczone do szkoty podstawowej. Natomiast w Kotuniu 

planuje si~ pot'lczenie dotychczasowego gimnazjum ze szkot'l podstawow'l . lJchwata ta b~dzie 

jeszcze opiniowana przez Kuratorium oswiaty i zwi'lzki zawodowe. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodnicz'lca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXX.20S .2017 


w sprawie projektu dostosowania sieci szkat podstawowych i gimnazjaw do nowego ustroju 


szkolnego. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym . 


Ad pkt. 8 


Wajt wyjasnit, ze wptyn'lt wniosek 0 zakup dziatek i obiektu po bytej szkole w Broszkowie. Mamy juz 


pozytywna opini~ Rady Soteckiej Broszkowa. Chcielibysmy zatem przyst'lpic do procedury sprzedazy 


tego obiektu. 


Radna Hanna Pieczara stwierdzita, ze jeden lokal jest w chwili obecnej zamieszkaty, co stanie 


si~ z lokatork'l , jesli zostanie on sprzedany. 


Wajt wyjasnit, ze jest to przetarg nieograniczony i wszyscy mog'l do niego przyst'lpic. 


Natomiast ta dziatka b~dzie wyodr~bniona jako oddzielna. 


- Wiceprzewodnicz'lcy Rady Artur Skwierczynski zapytat, co si~ stanie jesli przetarg wygra inna 

osoba niz jej dotychczasowy najemca. 

- Wajt stwierdzit, ze wtedy b~dzie trzeba poszukac lokalu zast~pczego dla jego mieszkancaw. 

Radna Barbara Plichta stwierdzita, ze w planie zagospodarowania przestrzennego S'l to 

tereny przeznaczone pod szkolnictwo. Czy w takiej formie zostan'l one sprzedany czy po 

zmianie ich przeznaczenia. 

Wajt wyjasnit, ze zostan'l sprzedane z takim przeznaczeniem jakie jest obecnie w planie. 

Procedura zmiany planu jest zbyt dtuga, aby j'l obecnie przeprowadzac. To nabywca, b~dzie 

sktadat wniosek 0 jego zmian~. 

Mieszkanka budynku komunalnego przy bytej szkole w Broszkowie Zaneta Pacholak poprosita 

radnych 0 mozliwosc zakupu dziatki i budynku w ktarym obecnie mieszka. 

Radna Barbara Plichta zauwazyta, ze w uchwale S'l zawarte wszystkie sktadniki przeznaczone 



jako jeden obiekt 

u 0 przetargu. 

na Hanna Pieezara poprosita rad prosby Pani Pacholak. 

W6jt raz stwierdzit, ze ma na zamieszkaty. 

obecna lokatorka nie zostanie 

Radny Swinarski stwierdzit na deeyzja 

o sprzedazy tego obiektu, bo od likwidacji 

wsi Broszk6w Grzegorz Olszewski zmienic najpierw 

przeznaczenie i dopiero pMniej 

W6jt wyjasnit, ze niejednokrotnie dziatka wyceniana si~ za cen~ znaeznie 

od oczekiwanej a dziatka oceniona kwoty znaeznie wyzsze od eeny 

wyjsciowej. Na pytanie, ezy to by si~ optaeito znamy dzisiaj odpowiedzi, bo 

zostaje sprzedana na wolnym rynku, a on wtasnymi prawami. 

nie zgtoszono. 

Uehwaty Nr XXX.206.2017 w sprawie 

prawa wtasnosei mienie komunalne Gminy Kotun. 

Uchwata zostata podj~ta iu jawnym. 

Ad pkt. 9 

W6jt Grzegorz G6ral poprosit, aby uchwaty dokon Kierownik 

w Kotuniu Grazyna Rybak. 

ni Grazyna Rybak wyjasnita podstaw~ wydatkowania srodk6w 

finansowyeh na profilaktyk~ AA i 

Radny Antoni Chojeeki udato uratowac i jak 

Pani Grazyna Rybak wyjasnita, na chorob~ alkoholowq sama musi 

wyrazic eh~c leezenia. Pomimo ustawowyeh k jest srodk6w 

jest os6b, kt6rzy pod naeiskiem wtadz i rodziny podejmujq si~ 

interdyseyplinarny podej wielu sta aby terapia byta skuteezna, 

tak si~ staje. 

- Radna Hanna jaki rekord trzezwosei. 

- Kierownik w tym roku obchodzona 16 roczniea 

z eztonk6w AA 

W6jt it, ze proFilaktyka alkoholowa to nie tylko 

profilaktyezne dla dzieci i zawodami sportowymi. nizujemy. 

- Radna Ewa ezy w ubiegtym roku odbyty punkt6w 

nie zlecat im a takieh kontroli. 

zapytat Paniq ik w ubiegtym 

takieh skarg. 

Wi~eej uwag ani pytan 

Przewodniezqea Rady pod gtosowanie proJekt Uchwaty Nr 

przyj~eia do rea Programu Profilaktyki i nia 

oraz Narkomanii na 

Uchwata nogtosnie (za-iS) w gtosowaniu jawnym. 



Ad pkt. 10 


Wajt wyjasnil, ze nast£ipny projekt uchwaly jest tylko i wylqcznie odzwierciedleniem istniejqcego 


stanu rzeczy. Uchwala powinna bye podj£ita w zwiqzku ze zmianami prawa oswiatowego. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly Nr XXX.208.2017 w sprawie planu 


sieci publicznych przedszkoli i oddzialaw przedszkolnych przy szkolach podstawowych prowadzonych 


przez Gmin£i Kotun. 


Uchwala zostala podj£ita jednoglosnie (za-15) w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 11 


Przewodniczqca Rady przypomniala Przewodniczqcym stalych Komisji, ze do jutra majq czas na 


zlozenie planaw pracy komisji na obecny rok kalendarzowy. 


Ad pkt. 12 


- Radny Jacek Wozny pOinformowal, ze w ostatniq niedziel£i lutego ob~dzie si~ turniej halowy pitki 


noznej 0 puchar Wajta Gminy Kotun. Prosba do soltysaw, aby przekazali tq informacj£i swoim 


mieszkancom. Mogq zglaszae si£i druzyny niezrzeszone. 


- Radna Ewa Chmielewska podzi£ikowala radnych za wyrazenie zgody na zakup samochodu 


pozarniczego dla OSP Zeliszew Duzy. Zapytala tez kiedy zostanie zatrudniona osoba na zast£ipstwo 


chorej bibliotekarki z Zeliszewa Podkoscielnego. 


- Wajt wyjasnit, ze juz Kierownik GBP rozmawiala z nim na ten temat i od lutego b£idzie tam 


pracowala osoba na zast£ipstwo. 


- Soltys wsi Broszkaw Grzegorz Olszewski poprosil Wajta 0 interwencj£i w sprawie jakosci udzielania 


uslug lekarskich przez osrodek zdrowia w Kotuniu. 


- Radna Ewa Chmielewska zaproponowala, aby moze zaprosie Dyrektora ZOZ w Siedlcach na sesj£i 


rady. 


- Wajt wyjasnit, ze zlecil kontrol£i w tym osrodku zdrowia pod kqtem zapisaw zawartych w umowie 


o wynajem lokalu. Juz wczesniej mielismy sygnaly, ze w tym osrodku nie dzieje si£i najlepiej. 

B£idziemy rozmawiae w tej sprawie z kierownictwem SP ZOZ. 

- Soltys wsi Rososz Mariusz Boruc poprosil 0 prawidlowe oznakowanie przystanku autobusowego 

w Rososzy. 

- Soltys wsi Pienki Irena Mielczarek poruszyta spraw£i pasnikaw, ktare zostaty ustawione na terenie 

gruntaw wsi. Od dtuzszego czasu stojq one puste i zwierz£ita wchodzq na posesj£i niektarych 

mieszkancaw. Zapytala takze, co z posypywaniem drag, bo jest bardzo slisko. 

- Wajt wyjasnit, ze w sprawie znaku drogowego spraw£i przekaze do Referatu Rozwoju Gminy. 

W referacie tym takZe zajmq si£i sprawq pustych pasnikaw, zawiadomiq mysliwych odpowiedzialnych 

za ten rewir lowiecki. Jesli natomiast chodzi 0 posypywanie drag, to powiatowe drogi posypuje 

powiat, a my staramy si£i swoje posypywae chociaz na zakr£itach . Niestety na wi£icej nie mamy 

srodkaw. 

- Soltys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski przekazal prosb£i 0 pomoc dla chorej Lenki Rybak. 

Mozna pomac przekazujqc nakr£itki . Za okolo 250 kg zebranych nakr£itek mozna uzyskae kwot£i 400 

zlotych, a jest to 10 godzin rehabilitacji . Takq ilose udalo si£i zebrae na Mikolajkach zorganizowanych 

w grudniu . Zebrane nakr~tki mozna dostarczye do Urz£idu Gminy do pokoju Nr 3. Za kazd q zebranq 

ilose nakr£itek rodzice Lenki b£id q bardzo wdzi£iczni. Jest to bardzo latwy sposab pomocy - wystarczy 

przy segregowaniu odpadaw odkr£icie zakr£itk£i od opakowania i wrzucie do odr£ibnego pojemnika . 

Taka pomoc wlasciwie nic nie kosztuje, wi£iC warto si£i zaangazowac. 



- Radny Michat Adamczyk zapytat kiedy zostanq zakonczone prace projektowe budowy kanalizacji 

sanitarnej w Gr~zowie. 

- W6jt wyjasnit, ze projekt juz jest ukonczony. Trwajq teraz jeszcze uzgodnienia z powiatem na temat 

sposobu przeprowadzenia prac, kt6re przebiegajq wzdtuz drogi powiatowej, kt6ra ma bye 

w najblizszym czasie modernizowana. Przygotowywany jest takZe projekt wniosku 0 decyzj~ 

srodowiskowq. 

- Radna Barbara Plichta zauwazyta, ze na stronie BIP, w zaktadce tablicy informacyjnej jest dokument 

o zam6wieniach publicznych. Chyba Sq tam zawarte bt~dy, bo w jednej pozycji kwota jest nie do 

odczytania . 

- Radny Antoni ChoJecki poprosit 0 wznowienie staran 0 budow~ sygnalizacji swietlnej na drodze 

krajowej przy skrzyzowaniu z drogq powiatowq. Wczesniej byta odpowiedz, ze jak b~dzie wykonana 

autostrada, to odciqzy juz ona ruch na tej drodze. Autostrada nie wiadomo kiedy zostanie 

wybudowana, a ktopoty na tym skrzyzowaniu nadal wyst~pujq. 

- W6jt wyjasnit, ze Pan radny zna wszystkie odpowiedzi, kt6re w tej sprawie naptyn~ty z Generalnej 

Dyrekcji Drog Krajowych i Autostrad. Nie wiemy, co jeszcze moglibysmy w tej sprawie zrobic. 

Wi~cej gtosow w dyskusji ani wolnych wnioskow nie zgtoszono. 

Ad pkt. 13 

Protok6t z poprzedniej sesji zostat przyj~ty wi~kszosciq (za-13, wstrzymato si~-2) w gtosowaniu 

jawnym . Gtosy wstrzymujqce nalezaty do radnych nieobecnych na poprzedniej sesji. 

Ad pkt. 14 

Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 

za obecnose i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XXX Sesji Rady Gminy Kotun . 

prot~ 
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